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Verksamhetsberättelse Tämta ridklubb 2022 

 
 
Tämta ridklubbs vision  
Den lilla klubben med det stora hjärtat som erbjuder hästupplevelse för alla.  
Vi vill att alla på Tämta Ridklubb skall ha roligt och utvecklas i sin ridning utifrån sina egna förutsättningar och 
mål. Vi vill erbjuda en välkomnande, säker och trygg miljö, där alla blir sedda och känner sig delaktiga.  
 
Vi vill skapa en kultur där hästens välbefinnande står i centrum och utbilda ryttare på alla olika nivåer från 
knatte till senior. Vi vill att klubben ska ha många ben att stå på med ridskola, medlemsstall, häst och hälsa och 
tävlingsverksamhet.  
 
Styrelsen för Tämta ridklubb avger härmed följande berättelse för verksamhetsåret 2022 
Styrelsens medlemmar har under året varit:  

- Ordförande Niclas Forsström  

- Vice ordförande: Jannica Sjöblom  

- Sekreterare: Malin Korander 

- Vice sekreterare: Cecilia Viljanen  

- Ledamot: Jonas Andersson 

- Ledamot: Erik Andersson 

- Ledamot: Charlotta Karlsson 

- Suppleant: Maria Fahlman  

- Utsedd från Ungdomssektionen (TRULLS) Freja Jansson 

 

Styrelsen har haft 11 styrelsemöten och 2 processdagar under verksamhetsåret. Kopior på protokoll förvaras i 
separat pärm på kontoret i stallet.  
 
Medlemsantal  

- 294 medlemmar fanns totalt i Tämta Ridklubb under 2022 

- 198 medlemmar var från Borås  

- 144 medlemmar var 20 år och yngre och bodde i Borås kommun  

- 54 medlemmar var över 20 år och bodde i Borås kommun  

- 96 medlemmar bodde inte i Borås kommun  

- 68 medlemmar var under 20 år  

- 28 medlemmar var över 20 år  
 
Hästar  

- 19 ridskolehästar fanns i ridskolestallet vid årets slut. 

- Fem nya hästar välkomnades till ridskolan: ToTo som lånas, Dunno, Robi, Norman och Archie. Vi tog 
också farväl av några hästar. Danny såldes men står kvar på anläggningen. Chubby såldes och har 
flyttat till sin nya ägare. Tack till dem för många år av trogen tjänst i ridskolan.  

- Vid årets slut fanns det 11 medlemsuppstallade hästar, vilket innebär att 2 uteboxar och 2 
boxar i lilla stallet står tomma. 
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Ekonomi  

- Hippocrates system installerades, kommer underlätta för både personal och elever. 

- För fullständig redovisning hänvisas till upprättad årsredovisning för verksamhetsåret 2022 

- Styrelsen har under verksamhetsåret arbetat aktivt med att hålla ner kostnaderna och gjort 
olika förbättringsarbeten på anläggningen och i verksamheten.   

- Vi har fått stöd från Walter Kuusk stiftelse (24.000 kr) och Borås Stad, Elbidrag (47.042 kr) 
som kom in 30/12-22. 

 
Personal  

- Glenn Josefsson, Josefin Brander Waltersson, Linda Röed Stenberg, Martina Liljegärd  samt 
Josefine Vestre har arbetat som ridlärare. 

- Monica Röed, Ann-Christine Olsson, Thård Benjaminsson och Conny Pålsson har jobbat med 
administration, anläggningen och hästarna.  

- Linda Röed Stenberg har under våren gjort sin APL (utbildningspraktik) hos oss 3 dagar i 
veckan. 

  
Ridskoleverksamheten  

- Under året har klubben haft 24 ridgrupper/vecka plus knatteridningen.  

- Flera ryttare har fått möjlighet att utveckla sitt ridande genom extra hoppträning för Christer 
Rosvall.  

 
Tävlingssektionen  

- Tämtas tävlingssektion består av föräldrar till dagens tävlingsryttare. Vi är förra 

generationens tävlingsryttare som har kommit hem och vill ge massor tillbaka till den fina 

klubb där vi en gång växt upp. Alla är väldigt stolta över den verksamhet vi har haft under 

året, över de många aktiviteterna vi genomfört och de tävlande som kommit till vår nya fina 

anläggning. Berömmet har regnat över Tämta, såväl från våra egna som deltagare från 

besökande klubbar.  

- Vi tror på att nöjda medlemmar ger den bästa reklamen. Inlägg om Tämtas aktiviteter har 

spridits på sociala medier vida omkring. Det syns att det bara sprakar i vår klubb och 

tävlingsverksamhet! Under 2022 har vi nära dubblerat antalet tävlingsryttare som löst 

tävlingslicens för Tämta Ridklubb jämfört med föregående år. Vid 2022 års utgång kunde vi 

alltså nu stoltsera med 41 ekipage! Otroligt bra för en liten klubb som vår! Vi tror också att 

detta är orsaken till att rekordmånga sponsorer valt att stödja våra duktiga ungdomar och 

synas tillsammans med oss. 

- Årets fösta aktivitet 2022 var en kickoff för våra tävlingsryttare. Vi uppmärksammade deras 

resultat från 2021 samt inventerade vilka som ville rida i lag för Tämta ridklubb i olika serier 

under 2022. Vi tog också reda på vad våra ryttare ville att vi skulle anordna för aktiviteter. 

- I februari anordnade vi en Pay  & Jump med ca 45 starter. Inte illa! 

- I slutet av februari anordnade vi Miljöträning med miljöträningsprofilen Britt-Marie Wiman 

som bland annat arbetat på det fina polisrytteriet i Göteborg. Stort intresse både för 

uppsuttna ekipage och för publik på läktaren. Det blev snabbt fullbokat! 

- I mars hade vi Pay & Jump med 52 starter. Ännu bättre! 
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- I april anordnade vi öppen bana Pay & Ride. Vi ordnade även en väldigt uppskattad 

föreläsning med den nationellt kända tävlingscoachen Johanna Lassback om mental träning i 

samarbete med SISU och klubben. Vi blev ett 60-tal åhörare i olika åldrar, inte bara från 

Tämta. Vi fick oss en rejäl ”mental sporre” inför säsongen! 

- I maj slog vi på med stort och anordnade första omgången i ponnyallsvenskan i dressyr div 3 

för 51 starter med ekipage från hela Västergötland.  

- Sommarhoppet på TRK slog alla våra rekord med 120 starter! Lagom till tävlingen hängde vi 

upp den nya sponsorsväggen på ridhuset för att visa hur stolta vi är över att alla dessa 

företag sponsrar våra tävlingar på Tämta Ridklubb. 

- Den 6 juli hade vi glädjen att tillsammans med ungdomssektionen få vara med när klubben 

arrangerade den stora invigningsfesten för Tämtas nya anläggning som färdigställts under 

våren. Vilken hästfest det blev! 

- Efter ett ljuvligt sommarlov var det dags för lagledarna att samla sina ekipage inför höstens 

serier. Deltagarna under vårens serier återkom i nya konstellationer med nya tillskott. Att 

tävla i Tämtas lag handlar om sammanhållning, stöttning och att ha kul! Många lag blev det 

sannerligen, kul hade vi och bra gick det! För det första har vi haft Gota ponnylag i både 

dressyr och hoppning, var av det förstnämnda tog guld och det sistnämnde silver. För det 

andra hade vi ett Gota hästlag i hoppning. För det tredje hade Tämta tre tävlande lag i 

allsvenskan: Div. 2-lag i hästhoppning samt både ett Div. 3-lag och ett Div. 2-lag i 

ponnyhoppning, varav det sistnämnda segrade. Våra duktiga dressyrryttare deltog till och 

med i Elitserien för ponny. För första gången på så länge vi kan minnas har vi även haft en 

ponnyryttare utlånad till lag-SM i fälttävlan och där blev de DM-mästare.  

- Utöver de fina lagresultaten såg vi en fantastisk utveckling hos alla våra ekipage på det 

individuella planet med fina placeringar för Tämta ute på tävlingsbanorna. Detta tack vare 

ryttarnas hjärta för sporten och sina hästar, våra tränares starka engagemang samt alla 

mammor och pappor som brinner för att ge sina barn en meningsfull fritid. 

- I oktober arrangerade vi hopptävling med andra omgången i ponnyallsvenskan div 2 i 

samarbete med Sjuhärads Sportryttare och drog drygt 100 starter. 

- I slutet på oktober var det dressyrtävling för häst under vilken vi maxade dagens startlista 

med 40 ekipage. Fler får en dressyrdomare inte döma på en dag. Roligt! 

- Året avslutades med en Pay & Jump i november som drog 50 starter samt en 

Julklappshoppning i december med lika många starter.  

- Tämta Ridklubbs tävlingssektion vill tacka klubben med styrelse, personal, ridlärare och så 

klart de underbara hästarna! Vi vill tacka våra magiska sponsorer, alla grymma funktionärer 

som hjälpt till på våra tävlingar och arrangemang samt inte minst alla fantastiska ryttare och 

deras team av föräldrar, far-och morföräldrar, syskon och partners som kommit till vår 

anläggning! Utan er alla hade inte något av det vi gör haft någon mening. Hurra för er! 

Ridläger  

- Vi har haft 6 mycket lyckade, uppskattade och fullbokade ridläger under sommaren. 
 

 



4 
 

 
 
 
 
 

Häst & Hälsa  

- Tämta ridklubb har under året bedrivit regelbunden handikappridning  

- på den lugna och stabila hästen Ballingo. Det har även genomförts aktiviteter på dagtid med 
Häst & Hälsa inriktning.  

 
Anläggningen  

- Det har skett löpande underhåll av stallar, ridhus, klubbstuga och övernattningsstugor. 

- Tre städ- och fixardagar genomfördes. Det målades, städades allmänt i klubbhus samt i och 
runt nya manegen och gjordes fint inför vår invigning.  

- Varmdelen i stallet har målats, ovanvåningen i stora manegen har färdigställts med 
sponsrade möbler från Mio. Köket på undervåningen i stora manegen blev klart och café Mio 
öppnade. Stora nya TRK skyltar monterades både inomhus och utomhus. 

 
Invigningen den 6/6-2023 

- Invigningen av vår nya manege och stall startade med en matsittning dagen före. 

Medverkande var ett 50-tal personer såsom sponsorer, historiska personer, personal och alla 

som hjälpt till med förberedelserna. Stort tack till SISU som sponsrade den goda maten 

- Invigningen startade med strålande väder på nationaldagen med lotterier, hästskokastning, 

hamburgare-grillning, käpphästhopning och ponnyridning och bildspel med historiska TRK 

bilder från klubbens 50 år. Därefter följde ett fantastiskt program i en fullsatt manege med 

Fredrik Sandgren som konferencier 

- Vi sjöng nationalsången, Niclas Forsström och Cecilia Viljanen höll tal,  Trulle klippte bandet 

och trumpetfanfarer spelades. Därefter fick vi njuta av Trulls kadrilj på ridskolehästarna.  

- Irén Fredriksson Stilling berättade om hur hon startade klubben för 50 år sedan och Monica 

Röed delade med sig av hur klubben drivs och fungerar nu. Sen blev det en fartfylld gymkana 

med TRKs tävlingsryttare och Josefin Vestre berättade om vår ridskoleverksamhet 

- Anna Dahlström berättade om pararidning under temat Häst och Hälsa 

- Finalen var väldigt uppskattad och rolig som vi döpte till ”Överraskningen” Det bjöds på 

käpphästkadrilj med pappor på käpphästar och ungdomar från ungdomssektionen samt från 

en fredagsgrupp. 

 
TRULLS  

- Ungdomssektionen har varit aktiv under året med t.ex. roliga hopptävlingar, 
käpphästtävlingar och spökkväll 

 
Kommunikation  

- Vi har fått en ny fin hemsida (https://tamtaridklubb.se/) som lanserades i december. Stort 
tack till SISU och Emil Viljanen som stöttade arbetet. 

- Medlemsmail har skickats ut vid ett flertal tillfällen och sociala medier har uppdaterats 
regelbundet.  

 
 
 
 
 

https://tamtaridklubb.se/
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Trestegsraketen-projektet 

- Under höstens kick-off bollades idéer kring hur vi vill utveckla verksamheten framåt. Med en 
så fin anläggning vill vi nu satsa på utveckling av personal, hästar och verksamheten. För att 
genomföra detta har vi startat en trestegsraket bestående av ridlärarutveckling, 
hästinventering och andelshästar där Rebecka Forsström är ansvarig för projektet. Vi fick 
under hösten stöd på 50 000 kr av SISU för att jobba med ridlärare och hästar under ett 
halvår. Under slutet av året har vi genomfört utvecklingssamtal med ridlärare, lagt 
gemensam terminsplanering, haft hästinventering och påbörjat individuella 
utvecklingsplaner för både hästar och ridlärare. 

- Inför tredje delen av projektet, andelshästar, har vi påbörjat ansökningar till ekonomiskt stöd 
för att skapa en ny gren i vår verksamhet. Andelshäst kommer innebära att medlemmar får 
möjlighet att testa på att ha egen häst, generera en hållbarare hästhållning samt att vi kan 
återstarta vår pararidning. 

 
 
Styrelsen vill tacka alla medlemmar och sponsorer för det engagemang och arbete som lagts ned 
under året. Tack vare våra gemensamma insatser kan vi ha en aktiv ridklubb!  
 
Styrelsen  
Tämta ridklubb 


